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2017 ART KAOHSIUNG 高雄藝術博覽會將於2019 年邁入第七屆，於 12 月 12 日至 12 月 15 日 高雄駁二藝術特區，以及城市商旅高雄真愛館盛大開展。從 2013 開創以來，悉心耕耘台灣南部藝術市場及展業，已成功開啟台灣藝術市場新區塊。結合產官學三方力量，加上駁二藝術特區厚實的文化影響力，寫出南部藝文產業最新篇章。會展囊括中國、 日本、菲律賓、香港、馬來西亞、新加坡、越南與美國近百間頂尖畫廊盛情參與。在近年世界整體經濟及藝術市場動盪之下，仍締造參觀人次 1 萬 2 仟人，新台幣 1 億 2 仟萬元成交額，ART KAOHSIUNG已是眾所期待的台灣南部標竿藝術盛會。

主辦單位大苑藝術會展有限公司為台灣策展公司。前身為新苑藝術經紀顧問股份有限公司，具國內多項藝術博覽會創辦與主辦經驗。近期主辦過六屆高雄藝術博覽會，以及五屆福爾摩沙藝術博覽會，具有國內最豐富的藝術博覽會辦展經驗。大苑藝術亦為國內第一個專業的藝術博覽會策展團隊。過去吸引國內重要藏家如聯電曹興誠、元大馬維建、力晶黃崇仁等等重要藏家，並獲海內外一致好評。

今年高雄藝術博覽會將於雙展場呈現—駁二藝術特區與城市商旅真愛館。駁二藝術特區位於大高雄濱海灣核心地帶，融合歷史及原創精神的倉庫空間散發出獨特的當代氣質。倉庫區為當代藝術展區，大會將串連亞洲重要畫廊50間，呈現年度亞洲當代藝術趨勢。城市商旅真愛館兼具西方精緻典雅及東方哲學氛圍。多元、精緻的展出作品，懸掛或陳列於飯店典雅的房間內，不僅提供觀眾舒適自在的環境，更呈現各參展藝廊精心推薦的擺設建議。本展區實踐藝術融入生活的美學精神，並親近年輕收藏家的興趣取向。

第七屆高雄藝術博覽會將持續以「東南亞及東北亞藝術的交會平台」作為方針，邀請來自中國、日本、 韓國、新加坡、越南、緬甸、俄羅斯等地知名國際畫廊參與，與台灣各地優秀藝廊共襄此場藝術盛會，展出海內外超過三百位藝術家之傑出作品。今年特別邀請泰國及北韓擔任年度主題國，於駁二藝術特區 P2 倉庫展出精彩之當代藝術作品，連結兩地文化，呈現當代藝術之多面向。同時為深入引薦年度主題國之藝術精髓，藝術產學論壇亦將邀請知名策展人及重要學術代表與會，擴大東南亞及東北亞藝術的對話範疇。








ART KAOHSIUNG is launching its seventh edition in 2019. Since 2013, it has been earnestly cultivating the art market of southern Taiwan and the exhibition industry. A new vision for Taiwanese art market has been carved out through its effort of integrating abundant resources among industries, cultural bureaus and academics. ART KAOHSIUNG has encompassed eminent galleries around China, Japan, the Philippines, Hong Kong, Malaysia, Singapore, Vietnam and the United States, attracting 12,000 visitors and USD 4 million sales amount. The much anticipated ART KAOHSIUNG has become the iconic art fair of southern Taiwan.

ART KAOHSIUNG is held by Formosa Art Fair Co., Ltd, which organizes art fairs in Taiwan. Formerly was the Department of Exhibitions of Galerie Grand Siècle and has a long and substantial record of engagement in contemporary art and experience. Formosa Art Fair Co., Ltd had organized the International Art Show "FORMOSA 101 ART FAIR," "FORMOSA ART SHOW," "ART KAOHSIUNG" taking place in Taipei and Kaohsiung, Taiwan. It shows emerge artists and focusing on Asia art scene. Currently it is the executive committee of ART FORMOSA and ART KAOHSIUNG.

This year, ART KAOHSIUNG locates in both venue – The Pier-2 ART CENTER and City Suites Chenai. The Pier-2 ART CENTER is located on the center of Kaohsiung coastal area, representing the spirit of historical tribute and originality. The Contemporary Art Section will take place in P2 and P3 warehouse and demonstrate the current trend of contemporary art in Asia. City Suites Chenai is a fine hotel features both western elegance and eastern philosophical atmosphere. This section realizes the aesthetic belief of living in arts and satisfies young collectors’ diverse taste. The hotel room also provides indoor-artwork-display advices and creates the upmost coziness of being surrounded by art.

[bookmark: _GoBack]Positioned as "the platform of Southeast and Northeast Asian art," and corresponding with The Go-South Policy of Taiwanese government, ART KAOHSIUNG focuses on art and cultural exchanges and relentlessly contributes to the next art collecting trend. Seven years of strategic development and careful management, with the vision of Bureau of Cultural Affairs, Kaohsiung City Government, professional experiences of all parties, network resources, Collector Convergence Plan, and cross-over projects, ART KAOHSIUNG will present the progressive strength of southern Taiwan. 
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